
  

Check List of required document for 
BACT Summer Program application 

 
Submit the application and electronic files based on our status to ntuciaeae@ntu.edu.tw (Mr. Jack Hsu) 
 
For International students (check and tick to make you’ve prepared the document shown below) 

☐*Application form (page 2) 
☐*Purpose of applying for the BACT program 
☐*Declaration 
☐*Home university transcript (scanned electronic file in JPEG or PDF) 
☐*Copy of student ID (scanned electronic file in JPEG or PDF) 
☐*Head photo (electronic file in JPEG ONLY with high resolution) 
☐*Passport copy (scanned PDF or JPEG file with high resolution) 

 
For NTU students (check and tick to make you’ve prepared the document shown below) 

☐*Application form 
☐*Purpose of applying for the BACT program 
☐*臺灣大學學員課程同意書(紙本印出簽名繳交) 
☐*在校成績單 (紙本印出繳交。大學一年級學生無需繳交) 
☐*大頭照(務必繳交JEPG電子檔) 
☐*大學部繳交導師推薦函；研究所繳交指導教授同意書（需正本文件） 
☐*身分證之正反面影本（務必提供照片檔） 
☐*學生證之正反面影本（務必提供照片檔） 
☐ English fluency certificate (TOFEL, IELTS, TOEIC, GEPT) （此為英文評量參考，不一定要繳交） 

 
*Document required 



  

Application form_Biodiversity, Agriculture and Culture of Taiwan Summer Program  

First Name  Birthday MM:  DD:  YY: 
Surname  Gender Female☐  Male☐ 
中文全名 
若有請提供 

 E-mail: 

Phone (Home): Name of University: 
Cell phone: Your College/Faculty: 
Nationality: Your Department: 
身分證字號 (NTU students use): Passport Number (Foreign student use): 
Your foot length (in centimeter):           cm 
*Required as we might go to the seashore 

T-shirt size: XS☐  S☐  M☐  L☐  XL☐  2L☐  3L☐ 

臺大學生學號 or Your student ID number of your home universityà 
Your current grade (click the box below) 
Graduate: 1st Year☐  2nd Year☐ Undergraduate: Freshman☐  Sophomore☐  Junior☐  Senior☐ 
Health condition: ☐good     ☐allergic to: 
Food choice: ☐normal ☐pure vegetarian (only egg & milk acceptable) ☐vegetarian (no meat, beef etc. but fish) 
☐other requirement: 
*It is difficult to find Halal food in Taiwan. Please be aware of this point before you apply for the BACT. 
Home Address: 
Mailing Address (to receive the invitation and entrance document for the students from China): 

 
Purpose of applying for the BACT program 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

For Foreign student use 

Declaration 

 
My name is                     (full name) and I am applying for  
o (1) Biodiversity, Agriculture and Culture of Taiwan Summer Program (BACT) held by College of 
Bioresouces and Agriculture, National Taiwan University in the year of          . 
o (2-1) Agricultural Lab Research Program Session I held before BACT 
o (2-2) Agricultural Lab Research Program Session II held after BACT 
 
I understand that according to the CBA-NTU regulations, alcoholic drinks (liquor) are not allowed during the 
BACT Summer Program and that if anyone is found to drink or get drunk or to entice others to drink will be 
withdrawn from the program. 
Herein, I will (tick the 2 blanks below) 
☐ Obey the regulation stated above during the BACT program. 
☐ Acknowledge that the failure to follow the regulation will result in a failure to complete the program 

 

 

Your signature:    

Sign here:   Date:  

    

 
**This form should be printed out, signed, scanned, attached with other document and emailed to 
ntuciaeae@ntu.edu.tw (Mr. Jack Chih-Hsiung Hsu) 



  

For NTU student use 

 
【            年臺灣生物、農業與文化多樣性暑期國際課程】 

臺灣大學學員課程同意書 

 

 

本人                  ，為國立臺灣大學                  系/所，    年級 

☐大學部/☐研究所學生，申請參加本校生物資源暨農學院舉辦之臺灣生物、農業與文化多樣性

暑期國際學術交流課程（Biodiversity, Agriculture and Culture of Taiwan Summer Program），課程期

間為    年  月  日至  月  日，針對以下幾點聲明，本人願於獲選後及參加課程期間遵守下

列規定，並自負一切責任： 

 

一、 恪遵本校之一切規定，並不得做出有損校譽之情事。 

二、 本人在活動期間應注意自身安全，如在團體活動期間必須脫隊行動，應取得課程負責人之

同意。 

三、 本人將自負任何不當行為之法律責任。若經口頭告誡仍不改善，如飲酒肇事或影響活動之

進度之情事，需退出本活動，且活動費用不予退還。 

四、 課程期間如需請假應依學校之規定辦理。 

五、 本同意書確為家長/監護人同意並親自簽名，如有假冒簽名者，願按校規處置。 

 

學生簽名：  家長/監護人簽名： 
 

學生證號碼：  與學生關係： 
 

身分證字號：  身分證字號： 
 

日期：  日期： 
 

 


